
Referat nr. 35 fra bestyrelsesmøde onsdag den 29.august 2012 
 

 
Tilstedeværende: Arne, Poul, Birthe, Henry, Frank, Peter og Keld   
Dirigent: Arne 
Referent: Birthe 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af referat. 
2. Orientering fra formanden. 
3. Indkomne klager. 
4. Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer. 
5. Ting til drøftelse/beslutning. 
6. Eventuelt. 

 
Ad 1. Referat fra 13.juni 2012 godkendt. 
 
Ad 2. Vi har modtaget takkekort fra Jens Erik Grøn i forbindelse med rund 

fødselsdag. 
 Der har siden sidste møde været 27 fraflytninger og tilsvarende indflytninger. 
 Der skal eksproprieres jord på Stationsvej (græsplæne). Busstoppestedet lige 

overfor Lindholm Nærbane skal flyttes indad på plænen, således at bussen 
ikke holder på kørebanen. Vi får knap kr. 100.000 kr. for jordstykket. 

 De 14 nye parkeringspladser på Bakkevej er nu helt færdiggjort og opstribet. 
 Omfugning på Ringholmsvej går planmæssigt. 
 Der er startet en ny bygningskonstruktør, Christian Rasmussen  pr. 

1.aug.2012 . 
 Gl. afd. 11 er nu 50 år gammel, og de beboere der har boet der siden 

byggeriets start får en opmærksomhed fra kontoret. 
 Skybruddet i sidste måned betød igen oversvømmelse og ødelagte ting i 

kælderrum mange steder. Der var store vandskader på Stationsvej og 
Ringholmsvej samt i den øverste blok på Bakkevej. Der skal gøres noget ved 
”vandsikringen” – Arne ansvarlig. 

 Formand Hans Bøjen fylder 65 år den 2.sept, og der er morgenkaffe på 
kontoret den 6.sept. kl. 08.30. 

 Den 14.august blev første spadestik taget i Vangen vedr. den store 
ombygning i området. Arne deltog fra vores afdeling. 

 Skiltet med 15 km ved indkørsel til Frank Rygårdsvej 1 flyttes ud af, således 
det bliver mere synligt. Henrik og Poul ansvarlige. 

 Skrig fra mågerne er næsten uudholdelige, så vi håber på, at der snart 
kommer en og skyder dem. 

 
Ad 3. Indkomne klager: 
 Ringholmsvej 2 – høj musik. 
 Stationsvej 61 – fodring af fugle. 
 Bakkevej 20 – støj, musik, råb og skrig. 
 Stationsvej 43 – fodring af fugle. 
 Bakkevej 12 – husdyr. 
  



Ad 4. Poul vil gerne have et trafikspejl ved banen. Hækken ved udkørsel fra 
Stationsvej 41/ Bakkevej blokerer for udsyn og bør skæres ned ca. 3 – 4 
meter opad langs udkørslen. 

 Poul oplyser endvidere, at der kommer vand ind ved den nye indgangsdør. 
Poul observerer hvornår og hvorfor det kommer, enden der foretages 
yderligere. 

 Henry er tilmeldt en weekendkonference vedr. Udkantsdanmark. Afholdes i 
Rebild i december måned. 

    
Ad 5. Vi ved endnu ikke, hvor mande der kommer til beboermødet den 12. sept. Der 

er endnu ikke kommet nogen forslag og tidsfristen for aflevering er i dag kl. 
24. Vi har besluttet at der serveres smørrebrødssnitter ligesom sidste år.  

  
 Næste bestyrelsesmøde bliver kl. 17 umiddelbart før beboermødet og 

afholdes i festlokalet. 
 

 HUSK AT MELDE AFBUD, HVIS DU ER FORHINDRET 
 

 
Ad 6. Intet. 
 
 
Lindholm den 12.september 
 
 
____________________          ____________________          ____________________ 
Arne Olesen                             Birthe Mortensen                       Poul B. Sørensen 
 
____________________          ____________________          ____________________ 
Henry Kjær Jensen                   Peter Mortensen                       Frank Hansen 
 
____________________ 
Keld Benzon 

 
  

 
 
 


